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Zápis ze 47. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 
 

Datum 26. 3. 2014, 13:00h, Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek – místopředsedové VV, 
P. Bohumský – místopředseda VV, omluven  
 

VV projednal: 

 

1) Zahájení výběrové řízení na reprezentačního trenéra dospělých. 

2) Začlenění trenéra Pavla Šteffka do organizační struktury mládeže.   

3) Zprávu Z. Špačka, J. Brothánka ohledně semináře ČOV „Financování sportu v roce 2014“ dne 
13. 3. Semináře se zúčastnil i nový ministr školství p. Chládek a byl také představen nový 
náměstek MŠMT pro sport p. Hulínský. Přidělené finanční prostředky z ministerstva pro 
letošní rok budou oznámeny až 20. 4., pokud nebudou žádné komplikace. Byl představen i 
projekt na podporu mládeže z prostředků loterijních společností (přes ČOV). K dispozici bude 
pro sportovní svazy (kromě fotbalu a hokeje) cca 45% prostředků z této sumy, a to 
pravděpodobně již na podzim letošního roku. Zatím se jedná o 140 mil. CZK. Tento projekt je 
určen pouze pro mládež. MŠMT schválilo pro jednotlivé svazy další předfinancování programů 
I. – Reprezentace o částku 500 tis. CZK (celkově 1,5 mil. CZK) a II. – Talentovaná mládež o 
částku 1 mil. CZK (celkově 1,5 mil CZK).   

4) Zprávu J. Brothánka, že žádný projekt na významnou sportovní akci v roce 2014 nebyl ze 
strany MŠMT podpořen. N. Endal a Z. Špaček intenzivně jednají o změně v postoji ze strany 
MŠMT tak, aby nějaké finanční prostředky Asociace dostala. 

5) Zprávu J. Brothánka o uzavření účetnictví ČAST a její dceřiné společnosti za rok 2013. Výsledky 
budou v co nejkratším čase zveřejněny na svazových webových stránkách. 

6) Zprávu Z. Špačka ze semináře k NOZ (novému občanskému zákoníku) ve spojení s přechodem 
z občanských sdružení na spolky. Bylo konstatováno, že chybí zatím příslušný zákon o veřejné 
prospěšnosti. Ani výklad stávajícího zákona není jasný. Na semináři vystoupilo mnoho 
renomovaných advokátních kanceláří, které jsou členy legislativní rady ČOV.  

7) Informaci o podání přihlášky na Para Czech Open 2015 Fa 20 PTT. VV se shodl, že pokud se 
obě znesvářené organizace tělesně postižených neshodnou a nepřejdou pod jednu střešní 
organizaci, potom tento turnaj uspořádá přímo ČAST s TJ Ostrava a účastí J. Daňka jako 
hlavního koordinátora. Jednáním byl pověřen předseda ČAST. 

8) Účast Z. Špačka, J. Brothánka, N. Endala na seminářích pořádaných ČOV k tématice nové 
právní úpravy spolků pro sportovní svazy v rámci nového Občanského zákoníku dne 17. 3. 
2014 a financování sportu v České republice v roce 2014 dne 13. 4. 2014. K. Chyba se zúčastní 
prvního jmenovaného semináře také.  

9) Účast předsedy na Plénu ČOV dne 24. 4. 2014. 

10) Účast předsedy ČAST a J. Brothánka na celostátní poradě předsedů národních sportovních 
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svazů sdružených v ČUSu dne 16. 4. 2014 na Strahově.  

11) Informaci Z. Špačka ohledně obsahu dotazníku pro ligová družstva, který se vydává 
každoročně do skončení sezóny. Jedná se zejména o zavedení play-out a zda hrát po skončení 
základní části play-off a pokud ano, v jaké formě. Dotazník bude vydán ředitelem soutěží.  

12) Informaci Z. Špačka o jeho návštěvě v ČT. Obsahem schůzky byla zejména vysílací prostor na 
příští sezónu.   

13) Korespondenci mezi členy Asociace a jejím vedením. 

14) Informaci Z. Špačka ze schůzky s vedením Libereckého kraje. Jednalo se o E-learningu a 
metodickém webu (správcem je právě tento krajský svaz). Tématy byla též přístavba stávající 
sportovní haly, a zejména obnovení činnosti Rady krajů, o jejíž vedení byl zájem právě 
z tohoto kraje. 

15) Účast předsedy na MČR družstev starších žáků a dorostu v Ostravě ve dnech 29. - 30. 3. 2014.   

16) Informaci Z. Špačka ze zasedání Superligy v Bratislavě dne 25. 3. 2014.  

17) Tabulku členské základny jednotlivých svazů v ČUSu. Projednal možnosti na navýšení členské 
základny.     

 

VV schválil: 

1) Neschválil navýšení finanční podpory pro Sokol Hradec Králové a Baník Havířov za pořádání 
žebříčkových turnajů. 

2) Schválil sankce pro kraje a regiony, které nepoužívají STIS. Tyto subjekty nebudou pobírat 

žádnou podporu z Asociace.  

3) Podání přihlášky na WT v roce 2015, zatím do Olomouce. 

 

VV uložil: 

1) Z. Špačkovi: Projednat s J. Daňkem a vedením TJ Ostravy možnost spolupráce při řízení Para 
Czech Open 2015 v Ostravě. 

      T: 31. 3. 2014 
 
2) N. Endalovi: Připravit výběrové řízení na reprezentačního trenéra mužů. 
       T: 15. 4. 2014 
 
3) J. Polednemu: Připravit změny v Registračním řádu (prodloužení délky registrace). 
      T: 30. 4. 2014   
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Úkoly z minulého zasedání VV: 

1) J. Brothánkovi: Na základě smlouvy s SKST Hodonín ohledně Czech Junior & Cadet Open, 

vyžádat si konečné vyúčtování. 

T: 31. 3. 2014 

2) Z. Špačkovi: Zaslat přihlášku na PTT Czech Open 2015 Fa20 

             T: 31. 3. 2014 

3) P. Bohumskému: Novelu směrnice č. 4/2013 o „Udělování licencí a školení rozhodčích“ tak, 

aby lépe vyhovovala potřebám krajských soutěží. 

             T: 31. 3. 2014 

4) P. Bohumskému: Na základě přesunu řízení ligových soutěží na sekretariát v Praze, revidovat 

rozdělení rolí mezi ředitele soutěží a STK. 

              T: 31. 3. 2014 

5) J. Brothánkovi a M. Linertovi: Připravit ke schválení VV směrnici o dotacích na mládež, které 

bude Asociace proplácet, na základě žádostí, jednotlivým klubům a krajským svazům.  

             T: 10. 4. 2014 (posunutí termínu) 

 

Jednání ukončeno 26. 3. 2014 v 17:30 hod. 

Příští zasedání VV: 15. 4. 2014 ve 13 hodin v Praze na Strahově. 

 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, Z. Špaček 


